
Protokół nr 5/2011 

Z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami 

Rady Miejskiej w Ząbkowicach Śląskich 

Odbytej w dniu 1 lipiec 2011 roku 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 10.00 

Godzina zakończenia obrad: 11.10 

Miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

 

W komisji udział wzięli:  

Antoni Dulęba    Przewodniczący Komisji 

Grażyna Sobór   Zastępca Przewodniczącego 

Janusz Labok    Członek 

Dariusz Gancarz    Członek 

 

Radni nieobecni: 

Irena Piotrowska    Sekretarz Komisji 

Ryszard Pawłowski   Członek 

 

Ponadto uczestniczyli: 

Marcin Orzeszek    Burmistrz Ząbkowic Śląskich 

Andrzej Dominik    Przewodniczący Rady Miejskiej 

Anna Gnutek    Sołtys wsi Braszowice 

Przemysław Pińczuk   Sołtys wsi Grochowiska 

Jadwiga Zięba    Sołtys wsi Strąkowa  



Zdzisław Studnicki   Przewodniczący Rady Sołeckiej wsi Zwrócona 

Łukasz Ługowski   Przedstawiciel Fermy Drobiu Woźniak 

Jan Kalisz     Przedstawiciel PPHU „Agrol”  

 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba powitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu i przedstawiła 
PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad  

2. Spotkanie z podmiotami skupującymi płody rolne na terenie Gminy 

Ząbkowice Śląskie.  

3. Sprawy różne.  

4. Zakończenie obrad.  

 

 

 

Ad. 1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 2. Spotkanie z podmiotami skupującymi płody rolne na terenie Gminy 

Ząbkowice Śląskie.  

 

Przedstawiciel Fermy Drobiu Woźniak Łukasz Ługowski omówił funkcjonowanie 

firmy pod względem skupowania płodów rolnych na terenie Gminy Ząbkowice 

Śląskie.  

 

Przedstawiciel PPHU „Agrol” Jan Kalisz omówił funkcjonowanie firmy pod 

względem skupowania płodów rolnych na terenie Gminy Ząbkowice Śląskie.  



 

 

W wyniku przedstawionej informacji wywiązała się dyskusja, w której Członkowie 
Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami oraz Sołtysi poszczególnych wsi 
zadawali pytania przedstawicielom Fermy Drobiu Woźniak oraz PPHU „Agrol”, na 
które odpowiedzi udzielał  Łukasz Ługowski i Jan Kalisz. 

 

Ad. 3. Sprawy różne. 
 
 
W sprawach różnych wywiązała się dyskusja, w której Członkowie Komisji 
Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami oraz Sołtysi poszczególnych wsi 
zadawali pytania Burmistrzowi, n które Burmistrz odpowiadał.  
 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba w związku  z  wyczerpaniem  punktów  porządku obrad  zamykam 
posiedzenie  obrad.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała  
Sylwia Mielnik                                                                         
 

                                                                               Przewodniczący Komisji 
                                                                                              

                                                                                                     Antoni Dulęba 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


